



polarismusicprize.ca

POUR DIFFUSION IMMÉDIATE

LE PRIX DE MUSIQUE POLARIS DÉVOILE LES DÉTAILS DU GALA 2012

LE GRAND JURY EST ANNONCÉ

TORONTO, ON - 5 septembre 2012

Steve Jordan, Fondateur et Directeur exécutif du Prix de musique Polaris, est heureux de dévoiler les détails du septième gala du Prix Polaris qui aura lieu le 24 septembre prochain à la salle de concert Bell Media du Masonic Temple, à Toronto. L'événement sera diffusé en direct sur la web télé de MuchMusic.com et exclusivement sur les ondes de SiriusXM (chaînes Sirius 151 et 152, chaîne XM 151) et de CBC Radio 3. À la fin de la soirée, le grand gagnant du Prix de musique Polaris sera annoncé et se méritera 30 000\$, ainsi que la location gratuite d'un véhicule VIP de luxe d'une durée d'une semaine pour tourner en Europe, gracieuseté de Studio Moves basé à Londres. Neuf autres prix secondaires de 2000\$ seront offerts aux autres nommés de la courte liste, courtoisie de Slight Music. De plus, la chaîne télévisée de MuchMusic diffusera les moments forts du gala le 29 septembre à 22h ET.

L'événement présentera des prestations de quelques nommés de la courte liste, dont Cadence Weapon, Cold Specks, Kathleen Edwards, Feist, Fucked Up, Grimes et Yamantaka // Sonic Titan. Les nommés de la courte liste Handsome Furs assisteront au gala. Les membres de Japandroids sont présentement en tournée en Europe et transmettent leur regret de ne pas pouvoir être de la partie. En date d'aujourd'hui, Drake n'a pas confirmé sa présence. Finalement, des membres d'Arcade Fire seront aussi présents pour annoncer le grand gagnant.

Le grand jury, formé de 11 personnes du bassin des 200 membres du jury, sera isolé le soir même du gala dans la chambre rouge de la salle de concert Bell Media pour débattre et déterminer le grand gagnant. Le grand jury de cette année est: Gregory Adams (Georgia Straight), Michael Barclay (Maclean's, Radio Free Canuckistan), Chris Bilton (The Grid), Ryan Bresee (CKCU 93.1fm), Lisa Christiansen (CBC Radio 1),

Shawn Conner (The Snipe News), Melissa Hetu (TFO), Kevin Laforest (Pigiste, ex-Hour), Ryan B. Patrick (Pigiste), Tabassum Siddiqui (Pigiste) et Nicole Villeneuve (AUX TV).

Une fois de plus cette année, les invités pourront se régaler de grilled cheese et de perogies du traiteur Shanghai Cowgirl.

Les lauréats précédents sont Arcade Fire (2011), Karkwa (2010), Fucked Up (2009), Caribou (2008), Patrick Watson (2007) et Final Fantasy (2006).

La courte liste du Prix de musique Polaris 2012 est (en ordre alphabétique) :

Cadence Weapon – Hope In Dirt City
Cold Specks – I Predict A Graceful Expulsion
Drake – Take Care
Kathleen Edwards – Voyageur
Feist – Metals
Fucked Up – David Comes To Life
Grimes – Visions
Handsome Furs – Sound Kapital
Japandroids – Celebration Rock
YAMANTAKA // SONIC TITAN – YT//ST

Pour des images de la courte liste, (pochettes d’albums, photos de presse et biographies des artistes), visitez :

polarismusicprize.ca/media

username: media / password: m3d1a

À propos du Prix de musique Polaris

Le Prix de musique Polaris est une organisation à but non lucratif qui honore, célèbre et récompense annuellement la créativité et la diversité de la production musicale canadienne, en soulignant et en offrant une visibilité accrue aux albums qui répondent aux plus hauts standards d’intégrité artistique, sans considération pour le genre musical, l’affiliation professionnelle ou l’historique des ventes, tel que déterminé par un jury de critiques musicaux sélectionnés.

Contacts média:

Québec

Magali Ould
(514) 994-6295
magali@polarismusicprize.ca

Reste du Canada
Joanne Settingington
Indoor Recess
(416) 884-4119
joanne@indoorrecess.com

Official TV & Video Webcaster /
Diffuseur télé & web officiel



Major Sponsors / Commanditaires principaux



The Foundation Assisting Canadian Talent on Recordings
With Support From Canada's Private Radio Broadcasters



Salon Sponsor /
Commanditaire
de salon



CLARITY ONE
DON'T STOP HERE IT'S YOUR ROAD

FOR IMMEDIATE RELEASE

POLARIS MUSIC PRIZE REVEALS 2012 GALA DETAILS

GRAND JURY ANNOUNCED

TORONTO, ON – September 5, 2012

Steve Jordan, Founder and Executive Director of the Polaris Music Prize is pleased to reveal details about the 7th annual Polaris Music Prize Gala, taking place on September 24th at the Concert Hall Studios at Bell Media's Masonic Temple. The entire event will stream live on Muchmusic.com and will be broadcast live exclusively on SiriusXM radio (Sirius channels 151 and 152; XM channel 151) and CBC Radio 3. At the end of the evening, the winner will be announced and awarded the \$30,000 prize. Nine secondary prizes of \$2000 will be provided by Slight Music. The winner will also get a one week free rental of a VIP Deluxe Splitter tour bus - for their next European tour - courtesy of Studio Moves from London, UK. Highlights from the gala will air in a one-hour special, exclusively on MuchMusic, on Saturday, September 29 at 10pm ET.

The evening will include performances by Short List nominees Cadence Weapon, Cold Specks, Kathleen Edwards, Feist, Fucked Up, Grimes and Yamantaka // Sonic Titan. Nominees Handsome Furs will also be in attendance. Japandroids, who are on tour in Europe, have sent their regrets. As of the date of this press release, Drake has not committed to attending. Members of Arcade Fire will also be there to announce this year's winner.

On the night of the gala, a Grand Jury of 11 people will be sequestered upstairs in the Red Room of The Masonic Temple to discuss, debate and determine a winner. The Grand Jury is chosen from the larger jury of over 200 music journalists, broadcasters and bloggers. This year's Grand Jury is: Gregory Adams (Georgia Straight), Michael Barclay (Maclean's, Radio Free Canuckistan), Chris Bilton (The Grid), Ryan Bresee (CKCU 93.1fm), Lisa Christiansen (CBC Radio 1), Shawn Conner (The Snipe News), Melissa Hetu (TFO), Kevin Laforest (Freelance, ex-Hour), Ryan B. Patrick (Freelance), Tabassum Siddiqui (Freelance) and Nicole Villeneuve (AUX TV).

Once again guests will gorge on custom grilled cheese and perogies by Shanghai Cowgirl.

Past winners of the Polaris Music Prize are: Arcade Fire (2011), Karkwa (2010), Fucked Up (2009), Caribou (2008), Patrick Watson (2007) and Final Fantasy (2006).

The 2012 Polaris Music Prize Short List is (in alphabetical order):

Cadence Weapon – Hope In Dirt City
Cold Specks – I Predict A Graceful Expulsion
Drake – Take Care
Kathleen Edwards – Voyageur
Feist – Metals
Fucked Up – David Comes To Life
Grimes – Visions
Handsome Furs – Sound Kapital
Japandroids – Celebration Rock
YAMANTAKA // SONIC TITAN – YT//ST

For Short List album graphics, artist pics and bios visit:

polarismusicprize.ca/media

username: media / password: m3d1a

About the Polaris Music Prize

The Polaris Music Prize is a not-for-profit organization that annually honours, celebrates and rewards creativity and diversity in Canadian recorded music by recognizing, then marketing the albums of the highest artistic integrity, without regard to musical genre, professional affiliation, or sales history, as judged by a panel of selected music critics. www.polarismusicprize.ca.

Media Contact:

Polaris Music Prize media:
Joanne Setterington
Indoor Recess
(416) 884-4119
joanne@indoorrecess.com

Polaris Music Prize media (Quebec):
Magali Ould
(514) 994-6295
magali@polarismusicprize.ca